
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
Fælles bestyrelsesmøde på Nr. Aaby Skole- 
Onsdag d.05.april 2018  kl.19:45 -20:35  
 

 

 

Dagsorden Båring Børneunivers kl. 19.15 -20.45.  
 

Mødeleder: Marianne 

Afbud: Brian 

Fraværende: 

Referent: Jeanette 

 

1. Godkendelse af  referat og dagsorden 

 Referat og dagsorden er godkendt 

 

2. Nyt fra formanden 

 Martin F. informerer omkring at Brian/Formanden er gået af og Marianne 

Søderholm har midertidligt overtaget posten som formand 

a. Henvendelse fra lokaludvalget 

o Rasmus Enemærke (Formand; lokal politiker) har rettet henvendelse 

pga. bekymring om faldende børnetal, med udgangspunkt i, at 

vuggestuen ikke modtager flere vuggestuebørn/manglende 

instutationspladser.  

o Bekymring for general faldende befolkning i området, hvis der ikke er 

vuggestuepladser til de bosidende. 

o Der refereres til tidligere udsendt brev til Grete Berg, hvor 

skolebestyrelsen har rettet henvendelse til skoleforvalt. Omkring 

problematikken om, at vuggestuen ikke kan modtage flere børn – Der er 

plads til flere. 

o Der er pt. Afvist 4 børn til vuggestuen. 

o Tilslutning til at lokaludvalget i sammenarbejde med fællesbestyrelsen, 

arbejder videre med dialogen til forvaltningen. 

o Martin inviterer lokaludvalget til Båring Børneunivers, på mødet deltager 

Marianne og Signe.  

 



 

3. Antimobbestrategien input fra bestyrelse til udvalget 

 Der er sendt materiale ud – som fællesbestyrelsen skal arbejdes med og udfylde 

–Hvad er betstyrelsens rolle ind i det? 

Spørgsmål: 
 Hvad skal være målet med antimobbestrategien? 

o Overordnet stategi/handlevejledning, suppeleret med  de principper vi 

har for trivsel. 

o Forslag til at der arbejdes med den én gang om året.  

o Eller det er den enkelte lærer planlægger noget løbende i 

årsplanlægningen – fokus på det forpligtigende fællesskab. 

o Fælles sprog allerede fra børnehaven til skolen omkring 

indsatsen! 

o Forslag om at den digitalemobning bliver en del af strategien. 

 

 Hvordan vil vi/I føre tilsyn med strategien? 

o Skal der være ansvarlige tovholdere? 

 Tilsyn med, om straegien bliver anvendt/ført på samme måde 

som andre principper. 

 

4. Nyt fra Ledelsen 

a. Børnehuset: 

o Madordning for børnehaven: procesplan er sendt ud af Signe 

o Hvert 2. år skal man aktivt fravælge madordning! – Senest den 1. juni 2018 

skal der gives svar! 

o Valgprocedure skal sendes ud til forælderne. 

o Bestyrelsen skal udvælge, hvilken ordning der skal stemmes om (de 3 valg) 

o Der kan godt laves mad i børnehuset. – Vi har et produktionskøkken i 

børnehuset. 

o Bestyrelsen stemmer ensidigt på valg nr. 1 – Ansætte en køkkenassistent.  

o Nedsat udvalg: Signe og Eva skriver ud til forældregruppen omkring 

kommende afstemning af madvalgsordningen. 

o Arbejder med positons-tavlen. 

o 2 nye skolepraktikanter. 

o Arbejdsdag den 20. april, bliver flyttet til den 30.maj.  

b. SFO: 

o Digitale læringsmiljø! – ”regler omkring roblox” 

o Ny pæd. Studererede; Mahmut 

o Smiley ording omkring dagen/trivsel – Har dagen været god! 

c. Skolen: 

o Fagfordeling – Planlægning af kommende skoleår. 

o Første omgang er, at få fordelt de store arbjedsopgaver ud, inden den 

bliver mere specifik. 

o Info: Udfordring omkring 6. årgang. 

o Der er elever der skifter skole inden afslutning af skoleåret. 

5. evt. 

 
Punkt til næste møde: 
 Webfilter! 


